



# Dagsorden for DØK Foreningens Generalforsamling 2023

Den 4. november 2023 kl.16:00 - Vandværket, Rabarbervej 2, 2400 København NV

## 1. Godkendelse af stemmeberettigede medlemmer

Godkendt

## 2. Valg af dirigent

Simon Lundberg-Guldbrandsen '09 valgt som dirigent

Simon minder alle om Foreningens paragraf 2 - formålet med Foreningen og Generalforsamlingen

## 3. DØK-Foreningens forpersons beretning

Forpersonen Lasse Thoby '19 giver beretning om det sociale og arbejdet på tværs af foreningens udvalg - Alumni, Galla, Intro og SAGE. Der har været et godt engagement, og der har været fart på med i alt 17 arrangementer. Der er kommet flere fysisk og aktivt prægede arrangementer samt en ny podcast. Der er kommet et sponsorudvalg for at kunne gøre arrangementer bedre for de studerende. SAGE var en stor begivenhed, og det første med deltagende der ikke er DØK'ere. Lasse takker Gallaudvalget og dets sponsorer samt alle foreningens udvalg og den siddende bestyrelse.

## 4. DØK-Alumni udvalgets forpersons beretning

Simon Lundberg-Guldbrandsen '09 beretter om at Alumni havde ambitioner om at gå i en anden retning i år, og indførte 'Niche og Prestige' - for Alumni handler det ikke så meget om dåsebjere, men vin og champagne. Dette er til dels opnået. Nogle events skal fortsætte, nogle skal videreudvikles. Ambitionerne var store, men flere events havde ikke den tilstrækkelige opbakning. Året lægger derfor et godt fundament til næste års udvalg. DØK Påskefrokost var en stor succes og fortsættes. 2 faglige arrangementer er blevet afholdt. Simon beretter om det vigtigste for Alumni - at fastholde netværket blandt tidligere studerende på DØK. Udvalget har kun bestået af mænd i år - det har ikke været dårligt, men det anbefales at udvalget er blandet blandt køn fremover.

## 5. Kasserer forelægger det reviderede årsregnskab til godkendelse og discharge

Simon Lundberg-Guldbrandsen '09 opfordrer til at spørgsmål stilles hhv. Efter præsentationen af resultatopgørelsen, balancen og budgettet. Hertil noteres det at S'et i ordet 'discharge' i dagsordenen desuden burde fjernes.

Kasserer Clara Truelsen '20 introducerer sig selv og regnskabet.

Resultatopgørelsen:

Omsætning:



- Alumni: Det bemærkes at kontingentet er steget til 200 kr.
- DØK-foreningen:
  - Det noteres at sponsorater på 37.400 kr
  - Angående arrangementer bemærkes det at posten højere da to hytteture indgår i dette regnskabsår
  - SAGE er en stor post på 229.226 kr. - Dette består af barindtægter, billetindtægter, og sponsorater
- Galla: Samlet omsætning på 113.225 kr.
- Samlet omsætning endte derfor på 501.830 kr.

#### Omkostninger:

- Alumni:
  - Samlede omkostninger på -55.490 kr.
  - Det bemærkes at sponsorat til Dimissionsfesten og sponsorat til Intro indgår heri
- DØK Foreningen:
  - Omkostninger på -351.383 kr.
  - Angående arrangementer - der er igen to hytteture der indgår i dette
  - Omkostninger for SAGE på -221.374 kr
    - Dette er brugt til lokaler, kunstnere, fotograf, DJ og teknik, backstage mm.
  - Diverse omkostninger dækker over DØK's podcast og NET's gebyret
- Galla har samlede omkostninger på -124.096 kr.
- Samlede omkostninger i alt på -530.968 kr.

Dette giver et samlet resultat for året på -29.138 kr.

#### Spørgsmål til resultatopgørelsen:

- Nicklas Sachs Tastum '15 spørger ind til de høje bestyrelsesomkostninger - hvad skyldes det?
  - Lasse Thoby '19 svarer, at der i år har været flere mennesker end de 9, der sidder i bestyrelsen, samt mange møder. Desuden blev der til sidste års generalforsamling opfordret til at skrue op for forplejningen.
  - Daniel From '10 beretter at bestyrelsesomkostningerne jf. Sidste års generalforsamling skulle fordobles - posten er dog blevet tre gange så stort. Daniel opfordrer til, at man burde overveje at respektere budgetposten mere.



- Jakob Geitner-Andersen '02 synes at det er fedt at der er skabt liv og energi og så må man forpleje som der er behov og tilpasse budgettet til året efter
- Daniel From '10 spørger ind til hvordan SAGE er opstået og om dette, samt risici ved arrangementet, kan belyses således generalforsamlingen kan høre det. Hertil knytter Daniel et kæmpe thumbs up til begivenheden generelt.
  - Lasse Thoby '19 beretter om at SAGE blev oprettet som et udvalg ved siden af foreningen og at der ift. risici er blevet taget lån men at lånet kun har dækket for beløb udvalget vidste ville komme ind. SAGE opstod da ideen var fed og man gerne ville lave noget vildt.
  - Clara Mille Kalø '20 tilføjer, at SAGE faktisk startede som en retænkning af DØK's Sommerfesten da denne har manglet tilslutning i længere tid. Lasse '19 giver Mille ret i dette.
  - Peter Toft Jølving '09 spørger ind til, hvor meget Foreningen ville have været "på røven" hvis beløbet til tilbagebetaling af lånet ikke havde gået ind.
    - Lasse Thoby '19 svarer, at dette ville have generet minus på 20 tusind kr. på det tidspunkt, lånet blev taget.
  - Simon Lundberg-Guldbrandsen '09 opfordrer igen til at lave fede arrangementer og satse for at styrke studiet.

#### Balancen:

##### Aktiver

- Der er tilgodehavender i alt på 69.720 kr.
  - Dette dækker primært over manglende Stripe-indtægter, leje af baner til dækpadle samt depositum på Gallalokale
- Den likvide beholdning er på 62.667 kr
- De samlede aktiver endte derfor på 132.387 kr.

##### Passiver

- En samlet egenkapital på 132.387 kr
- Den interne mellemregning på 0 kr. forklares - Der er blevet lånt penge på tværs af de forskellige konti da billetindtægter kommer på foreningens konto
- Samlede passiver ender på på 132.387 kr

Der er ellers ingen spørgsmål til balancen.

Daniel From '10 roser Clara Truelsen '20 for arbejdet som kasserer - det er et rigtig godt stykke arbejde der er blevet lavet hvilket både Clara og bestyrelsen kan være stolte af.



Jakob Geitner-Andersen '02 beretter at siden der ikke er flere indsigelser, burde regnskabet så ikke godkendes?

Regnskabet er hermed godkendt enstemmigt af bestyrelsen.

## **6. Kassereren forelægger bestyrelsens forslag til:**

### **○ Kontingent for studerende.**

Forslag: fortsat kontingent på 0 kr.

Kontingentet godkendes enstemmigt

### **○ Kontingent for tidligere studerende**

Nuværende kontingent på 200 kr. om året

Forslag: Fortsat kontingent på 200 kr.

Kontingentet godkendes enstemmigt

### **○ Budget**

Kassereren Clara Truelsen '20 præsenterer budgettet.

#### Omsætning

- Omsætningen for Alumni sættes til 55.000 kr. jf. Alumni's anmodning
- Omsætningen for DØK Foreningen sættes til 152.000 kr.
  - Det noteres at 85.000 kr. til sponsorater er generelt ambitiøst men dette skyldes at Foreningen nu har et sponsorudvalg.
  - Mange af pengene i sponsorater i år er gået til SAGE som med stor sandsynlighed ikke afholdes næste år
- Omsætningen for Galla sættes til 115.876 kr.
  - Det bemærkes at dette er højere pga. flere deltagere i årets lokale
- Hermed er der budgetteret med en samlet omsætning på 322.876 kr

#### Omkostninger

- Omkostninger Alumni budgetteres til -63.500 kr.
  - Heri er der 30.000 kr. til arrangementer hvilket skyldes øgede ambitioner
- Omkostninger DØK-foreningen sættes til -108.000 kr.
- Omkostninger Galla sættes til -150.500 kr.
- De samlede omkostninger ender hermed på -322.000 kr.

Dette giver et budgetteret resultat på 876 kr.



### Spørgsmål til budgettet:

- Oscar Brügger '14 spørger ind til hvordan de budgetterede indtægter på sponsorater deles når det er et udvalg som deler dette generelt og også ift. SAGE?
  - Lasse Thoby '19 svarer, at det fordeles efter arrangementer og behov, hvor bl.a. Intro bruges til at hive penge ind som fordeles til arrangementer der er sværere at sælge. SAGE var meget arbejde og der er ikke på nuværende tidspunkt nok stemning for at videreføre dette. Der kommer dog en infoaften omkring SAGE.
  - Rasmus Snogdal-Bech '19 spørger om der kan komme sponsorindtægt på galla på trods af sponsorudvalget?
    - Lasse Thoby '19 svarer, at der står 25.000 kr. til Galla omkring sponsorater.
- Rasmus Snogdal-Bech '19 spørger hvorfor man satser på at Galla bliver en omkostning på 35.000 kr.?
  - Clara Mille Kalø '20 svarer, at der har været miskommunikation mellem sponsorudvalget og Galla og at der derfor kun kommer 25.000 kr. ind på Galla på sponsorater. Dog har der været likvidbeholdning fra sidste år til at dække dette
  - Clara Truelsen '20 bemærker at budgettet derfor er et godt billede af omkostningerne til Galla i år.
  - Daniel From '10 noterer at dette budgetterede underskud er fint i år men at dette ikke kan gøres næste år pga. den nuværende likvide beholdning på Galla's konto. "Det er bedre at bruge penge når man har dem"
    - Caroline Langholz '20 tilføjer, at stigningen i deltagerantallet i år har været blandt studerende som betaler mindre til begivenheden end alumni, samt at dette er svært at budgettere. Der er altså blevet regnet med en større billetindtægt, og dette har derfor været med til at skabe underskud for begivenheden.
    - Lasse Thoby '19 nævner at det ved sidste års galla var nemt at skaffe penge gennem sponsorater og at dette har vist sig at være en udfordring i år.
    - Clara Mille Kalø '20 siger at det ikke var helt så realistisk at få pengene som tænkt, men bemærker igen at der ikke kommer minus på kontoen, da vi har pengene fra sidste år.
    - Daniel From '10 tilføjer at det er pisse fedt i år at vi kan være flere til begivenheden - noget der har manglet gennem mange år og som ikke har været muligt. Det har kostet i år med et underskud og derfor kan vi ikke gøre det samme igen til næste år.
- Simon Lundberg-Guldbrandsen '09 tilføjer afslutningsvist, at der regnes med, at budgettet afspejler næste års ambitioner.



- Marza Mustafa '19 - "Kan vi skåle for Clara Truelsen, da hun har lavet et godt stykke arbejde?"
  - Der skåles

Budgettet godkendes enstemmigt af bestyrelsen

## **7. Behandling af indkomne forslag.**

Sekretæren Jakob Vedele Kirkegaard '20 beretter om at der er kommet to forslag til generalforsamlingen. Begge forslag er sendt ud 8 dage inden generalforsamlingen, så de deltagende har haft tid til at forberede sig på disse. Det første forslag, benævnt 'Forslag 1', er kommet på vegne af bestyrelsen og omhandler vedtægtsændringen, der blev diskuteret til sidste års generalforsamling. Det andet forslag, benævnt 'Forslag 2', er kommet på vegne af Alumni og omhandler proceduren for indsendelse, behandling og udsendelse af indkomne forslag i forbindelse med generalforsamlingen.

### Forslag 1:

- Forslaget præsenteres af Simon Lundberg-Guldbrandsen '09. Efter præsentationen noteres det at stavfejl "formperson" fremgår et enkelt sted i stedet for "forperson" og såfremt Forslag 1 vedtages, burde dette ændres.
- Rasmus Snogdal-Bech '19 kommenterer at vedtægterne på hjemmesiden samt i denne dagsorden allerede er ændret. Vedtægter burde ikke ændres inden de godkendes.
- Daniel From '10 tilføjer, at vedtægterne, såfremt forslaget godkendes, rettes tilsvarende dagsordenen.
- Der stemmes, og Forslag 1 er enstemmigt vedtaget.

### Forslag 2

- Forslaget præsenteres af Simon Lundberg-Guldbrandsen '09, som nævner at det vigtige for generalforsamlingen er at man ikke møder forslagene første gang til generalforsamlingen og heraf ikke er forberedt til at være i stand til at tage stilling til forslaget, og i den forbindelse at det derfor ikke burde være muligt at vedtage det givne forslag. Forslag 2 er delt op i to underliggende forslag, Forslag 2.A og Forslag 2.B.
- Forslag 2.A:
  - Daniel From '10 protesterer, at forslaget kræver, at man 21 dage før generalforsamlingen sender forslag, men man ved ikke hvornår disse 21 dage er, fordi der ikke på dette tidspunkt er kommet en indkaldelse. Det gør



det umuligt at stille spørgsmål, fordi man ikke ved hvornår der er generalforsamling (da denne først kommer 14 dage før generalforsamlingen).

- Rasmus Snogdal-Bech '19 svarer, at man har 11 måneder gennem hele året hvor dagsordenen er kendt hvor man kan stille spørgsmål.
- Simon Lundberg-Guldbrandsen '09 beretter om at det til dette års generalforsamling har fungeret fint, men tidligere har indkomne forslag ikke været skriftligt udsendt.

Derfor trækkes forslaget formelt tilbage.

- Daniel From '10 anbefaler at 'Alumni' og 'Foreningen' fremstilles på dagsordenen ved indkomne forslag, så det gøres lettere, at man ved hvad det handler om. Mulig vedtægtsændring til næste år kan derfor være, at forslagene skal være i hænde fx 5 dage før generalforsamlingen til gæsterne, da dette ikke står i vedtægterne på trods af at det er blevet gjort i år.
- Forslag 2.A er grundet den formelle tilbagetrækning afvist.
- Forslag 2.B:
  - Simon Lundberg-Guldbrandsen '09 beretter om at det gennem mange år er oplevet, at forslag ikke er blevet forelagt skriftligt.
  - Clara Mille Kalø '20 nævner at ordlyden i forslaget burde være at forslag skal indgå som del af dagsordenen og/eller kopi der er til stede til generalforsamlingen. Der skal altså skelnes mellem dette hvilket der på nuværende tidspunkt ikke gøres. Mille nævner at forslaget kan tolkes som at det er nok at det er en del af dagsordenen og ikke udskifterne, der er til stede til generalforsamlingen.
  - Daniel From '10 siger at en vedtagelse af Forslag 2.A ikke giver mening, da et forslag der ikke er behandlet til generalforsamlingen per definition ikke kan godtages. Det løser ikke det problem som Daniel From mener fx. kunne være sidste års diskussion omkring pengene til Foreningen fra Alumni, som blev godtaget på trods af manglende vedlæggelse i dagsordenen.
    - Rasmus Snogdal-Bech '19 pointerer, at det handler om at udpensle, hvad der skal ske. Siden Forslag 2.A ikke er vedtaget burde Forslag 2.B ligeledes trækkes tilbage.



- Simon Lundberg-Guldbrandsen '09 nævner at da det i dette år er lykket af foreningen at handle i god orden i forbindelse med udsendelse af indkomne forslag skriftligt inden generalforsamlingen, burde Forslag 2.B trækkes tilbage. Formålet med begge forslag har essentielt set været, at man kan forberede sig på indkomne forslag, så disse kan vedtages i god orden til generalforsamlingen.
- Forslag 2.B er grundet den formelle tilbagetrækning ligeledes afvist.

## 8. Valg af syv (7) bestyrelsesmedlemmer

### ○ Forperson jvf. paragraf 4. stk. 3.

Mads Brun Tvarnø '22 stiller op og vælges til forperson for DØK Foreningens bestyrelse.

### ○ Kasserer jvf. paragraf 4. stk. 3.

Anna Bjørndal '21 stiller op og vælges til kasserer af DØK Foreningen. Det noteres at Anna har bestået VØS(2).

### ○ Fem (5) andre bestyrelsesmedlemmer jvf. paragraf 4. stk 4.

Marza Mustafa '19 gør opmærksom på, at der udover de fem (5) bestyrelsesmedlemmer er andre stillinger (suppleanter) og at der kun vælges 5 i dette punkt.

Det fremhæves hertil at ingen årgang må have flertal jf. vedtægterne.

Følgende stiller op:

- Bamo Hamid '23 - Interesserer sig for foreningen og har tidligere været aktiv i lignende organisationer. Har været bl.a. Landstalsmand i forsvaret.
- Tobias Melo '23 - Synes der skal være flere aktiviteter på DITlab og at der kan gøres mere med faglige begivenheder.
- Isabella Blicher '23 - Vil gerne være med til at planlægge begivenheder og give foreningen videre til de næste årgange
- Caroline Haagensen '22 - Synes det har været fantastisk at være med i foreningen og vil gerne igen.
- Martin Pilkjær '23 (fuldmagt gennem Lasse Thoby '19) - Interesse i fællesskab på studiet. Tidligere formand i stor forening.
- Anders Brandt '23 (fuldmagt gennem Marza Mustafa '19) - Har været del af festudvalget i gymnasiet og talsmand for forsvaret samt elevrådet. Ønsker at innovere og bidrage til studiet.





- Shana van Praagh '22 - stiller også op såfremt dette er nødvendigt (stiller ellers op som kasserersuppleant).

Rasmus Snogdal-Bech '19 nævner igen at der maks må være 3 for samme årgang der vælges ind, men historisk har der været god mulighed for at være "ven" af foreningen.

Tobias Melo '23 vil gerne høre hvad årsagen til at folk fra den nuværende bestyrelse ikke genopstiller?

- Marza Mustafa '19 svarer, at der er mange årsager. Bl.a. er der to ikke studerende næste år, og flere skal på udveksling til efteråret.
- Clara Mille Kalø '20 tilføjer at der har været snak om at man fortsætter med at give videre til bestyrelsen og derfor stiller sig til rådighed i løbet af det kommende foreningsår, og at den nye bestyrelse derfor ikke burde være alt for bekymret
- Simon Lundberg-Guldbrandsen '09 er dybt bekymret over at så få genopstiller, da de mange traditioner og vidensdeling er elementært i DØK Foreningen.
- Lasse Thoby '19 nævner, at det ikke kun er Mille, der stiller sig til rådighed - mange andre har også tænkt sig at blive ved med at bidrage.
- Jakob Geitner-Andersen '02 synes det er vigtigt med ovenstående pointer omkring overdragelse men synes også det er et godt tegn at årgang '23 tydeligvis gerne vil være en del af foreningen, og derfor nok skal bære den store opgave
- Daniel From '10 opfordrer til at folk genopstiller på trods af udveksling.
  - Marza Mustafa '19 svarer her, at folk har taget deres valg og at ingen kommer til at ændre deres valg her til generalforsamlingen.

Jf. vedtægterne angående overvægt af én årgang, vælges de to, der stiller op fra årgang '22 per automatik. Dette gælder:

- Caroline Haagensen '22 - VALGT
- Shana van Praagh '22 - VALGT

Der afstemmes herefter blandt årgang '23, hvoraf 3 af de 5 der stiller op vælges:

- Bamo Hamid '23 - 25 stemmer - VALGT
- Tobias Melo '23 - 17 stemmer - VALGT
- Isabella Blicher '23 - 22 stemmer - VALGT
- Martin Pilkjær '23 - 4 stemmer
- Anders Brandt '23 - 10 stemmer



- **Alumni; En forperson, mindst tre (3) dimittender samt en studerende til DØK**

- i. Alumni-udvalget jvf. paragraf 4. stk. 6.**

Mads Høgh '18 stiller op og er vælges som forperson for Alumni-udvalget

Følgende stiller op og vælges som bestyrelsesmedlemmer:

- Jonas Louw-Reimer '16 (fuldmagt gennem Simon Lundberg-Guldbrandsen '09)
- Oscar Brügger '14
- Mathias Rotheisen '17
- Rasmus Snogdahl-Bech '19'
- Simon Lundberg-Guldbrandsen '09
- Clara Mille Kalø '20 - går ind for ligestilling og diversitet og stiller også op

## **9. Valg af to (2) suppleanter**

- **(1) Kasserersuppleant jvf. paragraf 4. stk. 3.**

Clara Truelsen '20 stiller op og vælges som kasserersuppleant.

- **(1) Bestyrelsessuppleant**

Følgende stiller op som bestyrelsessuppleant:

- Benjamin Pedersen '23 - har været engageret i elevvalg og vil gerne være en del af studiet
- Anders Brandt '23 - Samme som før

Der stemmes blandt de to opstillede:

- Benjamin Pedersen '23 - 24 stemmer - VALGT
- Anders Brandt '23 - 3 stemmer

## **10. Valg af to (2) revisorer samt én (1) revisorsuppleant**

- a. Revisor:

- i. Daniel From '10 - synes det har været en fornøjelse - VALGT som revisor.
  - ii. Peter Toft-Jølving '09 - VALGT som revisor.

- b. Revisorsuppleant:

- i. Nicklas Sachs Tastum '15 - VALGT som revisorsuppleant.

## **11. Eventuelt**

- Caroline Langholz '22 takker Alumni for bidraget til Intro - det har gjort en stor forskel. Igen mange tak fra hele Introholdet!
- Jakob Geitner-Andersen '02 siger skål og tak til de to forpersoner, der nu takker af, for alt det arbejde de har lavet gennem årene!



- Simon Lundberg-Guldbrandsen '09 siger kæmpe "props" for SAGE - sikke en indsats det har været og sikke en begivenhed!

Generalforsamling for DØK Foreningen 2023 er hermed ophævet og der skåles!